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Some emotional traits of the coach and their reflection on the special physical
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Abstract :

This study aims to find out the extent to which some of the emotional characteristics of the coach reflect on
the special physical preparation of handball players under 19 years old, where the study population
represents the teams of the state of M'sila. The study sample included 15 players and 15 coaches who were
chosen randomly. Freiburg personality scale, and we found that some emotional traits of the coach are

negatively reflected on the special physical preparation of handball players.
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	5-مناقشة و تفسير النتائج:
	- الفرضية الجزئية الأولى: التي افترض الباحث أنها " لسمة العصبية لدى المدرب انعكاس على الإعداد البدني الخاص لدى لاعبي كرة اليد "
	-  الفرضية الجزئية الثانية:و التي افترض الباحث أنها "لسمة العدوانية لدى المدرب انعكاس على الإعداد البدني الخاص لدى لاعبي كرة اليد"
	-  الفرضية الجزئية الثالثة:و التي افترض الباحث أنها "لسمة القابلية للاستثارة انعكاس على الإعداد البدني الخاص لدى لاعبي كرة اليد "
	وعليه يمكن أن نقول أن فرضية البحث قد تحققت وهذا ما أكدته نتائج الدراسة.
	استنتاجات عامة :
	- لسمة العصبية عند المدرب انعكاس سلبي على الإعداد البدني الخاص لدى لاعبي كرة اليد .

